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Innspill til områdereguleringsplan for Lonena. 

Jeg heter Turid Bjørstad og har bodd på Knarvik siden 1974, tidligere ansatt ved Lindås 

gymnas, nå pensjonist. 

 

Her er mine innspill: 

 

1 .Jeg ønsker ikke en storstilt utbygging av Knarvik som vil føre til at stedet får bystatus. 

Sjarmen med Knarvik er at det har mye natur omkring seg  og har et lite bymessig utseende. 

Mange har flyttet fra Bergen for å oppleve et mer ruralt område. 

2. Dersom utbygging må finne sted, bør dette skje i det helt sentrale strøk av Knarvik. 

3.En storstilt utbygging av Knarvik, hvor skal alle folkene komme fra? Skal alle de små 

bygdene rundt om i storkommunen tømmes for folk? 

4. Hvor er arbeidsplassene til alle de eventuelt nye tilflyttende? Skal alle nykommerne pendle 

til Bergen? Er dette bra for miljøet? 

5. Viktig å ta vare på naturområdet rundt Lonena av hensyn til fugler, dyr, insekter, ville 

planter etc. 

6. Viktig å bevare området rundt Lonena for å ha et rekreasjonsområde for mennesker både 

sommer og vinter. 

7. En eventuell øking av boenheter rundt Lonena  vil føre til øket biltrafikk, som igjen kan 

forårsake farlige situasjoner i et område som i dag er mye brukt av barn og ungdommer på vei 

til barnehage, skole og idrettsbane. 

8. Allerede i dag ser man problemene for biltrafikken i  Gymnaskrysset/Fv 57. 

 

Jeg ønsker ikke en utbygging rundt Lonena. 

 

Mvh Turid Bjørstad 


